

學生成就

STUDENT ACHIEVEMENTS

陳偉全獲華威大學獎學金修讀博士課程 William Chan receives full scholarship to pursue his PhD in The University of Warwick

哲學系的陳偉全獲得由華威大學頒發的獎學金，赴英修讀博士課程。華威大學是英國十大頂尖學府，而偉全將研究的課題是政治哲學。

William Chan from the Department of Philosophy was awarded full PhD scholarship by The University of Warwick, a top-10 university in the UK. His research area is political philosophy.



空手道隊於大專賽奪冠 Karate Team wins championship in the inter-university competition

嶺大空手道隊於4月2日舉行的第27屆香港大專空手道比賽贏得全場總冠軍。

Lingnan's Karate Team was crowned the Overall Champion in the 27th Hong Kong Joint University Karate Competition held on 2 April.

划艇隊於全港大學賽奪獎 Rowing Team shines at the inter-university tournament

經過整項賽事全數八個站的比賽後，嶺大男子划艇隊在4月5日舉行的第17屆全港大學室內賽艇錦標賽最後一站賽事贏得男子組總季軍。

After eight rounds of fierce competition, the Lingnan Men's Rowing Team won the Men's Overall 2nd Runner-up in the 17th Hong Kong Universities Indoor Rowing Championships held on 5 April.

